
Jean-Michel Dogné, odborník na bezpečnost
vakcín v EU agentuře EMA přiznává, že
účelově lhali, když tvrdili, že covid vakcíny
zajistí kolektivní imunitu
- CZ24 News | 27. března 2022

Pokud nepatříte k tupým konzumentům propagandy, pak vám to také jistě bylo dávno jasné. Titíž,
kdo zprvu lhali o tom, že genové preparáty zajistí imunitu, takže očkovaný nemoc nedostane a
nebude ji moci šířit, záměrně lhali. Očkovaný se může nakazit a nemoc může šířit úplně stejně, jako
neočkovaný. To se již dávno ví a pod tíhou mnoha důkazů to již museli přiznat i propagátoři rádoby
vakcín, které však ve skutečnosti vakcínami nejsou.

Vakcína má totiž nejen zabránit tomu, že nemoc dostanete a budete ji dále přenášet, ale i případné
smrti po nákaze. Jenže na JIP umírají i 3x očkovaní. A co víc, zejména pro mladé lidi je dokonce
mnohem nebezpečnější genový preparát, nesprávně nazývaný „vakcínou“ než sama nemoc.

 

 

Postupně vychází na povrch i to, že celá vakcinační kampaň byla založena na lžích. A právě v EU byla
jedním z oněch lhářů i EMA, která ve snaze donutit co nejvíc lidí k aplikaci genového preparátu,
účelově lhala nejen o tom, že „vakcína“ chrání před onemocněním a přenosem nemoci, ale i o tom, že
„očkováním se zajistí stádní imunita.“ I to byla jedna velká lež….

Očkovací kampaně, které měly za cíl vnutit co nejvíce lidem experimentální preparáty, vedly k
mnoha hlášeným vedlejším účinkům, více než u jiných léků, jak potvrdil Jean-Michel Dogné, odborník
na bezpečnost vakcín v Evropské agentuře pro léčivé přípravky (EMA), v rozhovoru pro časopis
Doorbraak.

„V každém případě lze předpokládat, že existuje nejméně 10 podobných vedlejších účinků, které
nebyly hlášeny,“ dodal. Odborník na očkování se domnívá, že lidé by měli být lépe informováni o
rizicích a přínosech očkování.

Dogné, vedoucí katedry farmacie na univerzitě v Namuru v Belgii, také poukázal na to, že EMA již
má údaje, že vakcíny nejsou 100% účinné.

„Již v březnu 2021 se objevily vědecké práce, které nám říkaly, že skupinová imunita
prostřednictvím očkování není možná,“ řekl. Na otázku, proč jsme to nezdůraznili na začátku
očkovací kampaně, Dogné odpověděl: „Protože jsme nemohli požadovat ‚100% očkování‘, protože to
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by znamenalo, že i děti do pěti let musí být očkovány. Museli jsme očkovat co nejvíce lidí.“

Právník Michael Verstraeten odpovídá: „To je ostuda!  Takže vláda záměrně lhala lidem.“

Začátkem loňského roku vyšlo najevo, že EMA byla pod silným tlakem z Bruselu, aby v
listopadu 2020 schválila vakcínu Pfizer proti Covidu. Nicméně, jak ukazují uniklé interní
dokumenty EMA, agentura měla stále vážné pochybnosti o čistotě vakcíny.

Uniklé dokumenty neposkytují definitivní odpověď na to, zda byly pochybnosti definitivně rozptýleny.

K uvedenému ještě dodávám, že  v případě tzv. „vakcín“ existuje přímo u šéfky EK „Lejnové“
absolutně nepřijatelný střet zájmů, neboť ve vakcinačním byznysu je zainteresován i její manžel.
Sama Lejnová i její manžel jsou pak v dlouhodobě velmi přátelském vztahu se šéfem Pfizeru Bourlou.
Přesto tato žena, dosazená Bilderbergem, na svém postu setrvává….
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